
Na aanleiding van advies Thom Blankers heb ik de volgende vraag in na ik aanneem de vergadering 
a.s. Woensdag Ruimte; 
 

1. GOL is ondanks de vele risico’s weer opgestart. Naar aanleiding van advies van Wethouder 
Blankers, heb ik de vraag, “wat doen ze daarvoor”? we bestellen niets, We ontwikkelen verder 
niets, vandaar de vraag. Ik mag wel verwijzen naar het onderstaande scherm afdruk, die ik 
verkregen heb via WOO. 

 
 
Antwoord:  
De opstart richt zich op het opnieuw samenbrengen van een projectteam van de bouwcombinatie 
(CMB), het heropstarten van de samenwerking en het treffen van interne voorbereidingen. Dit wil 
zeggen dat het ontwerp wat er ligt weer wordt opgepakt en openstaande punten die zijn stilgelegd 
door het proces on-hold te zetten, weer vorm worden gegeven. We hebben hier o.a. over het 
verwerken van vergunningen, voorbereiden van inkoop, de planning up-to-date maken etc. Zodat we 
zo snel als mogelijk na definitieve besluitvorming van de Raad van State tot de start van de 
werkzaamheden buiten over kunnen gaan.  
 


